
 
 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΛΟΒΕΡΔΟΣ 
Βουλευτής Β1 Βορείου Τομέα Αθηνών 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

Προς τον υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
 

 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Θέμα : «Υλοποίηση κυβερνητικού σχεδιασμού για την υπογειοποίηση 

των εναέριων καλωδίων του Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε.». 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Σε συνέχεια του προ μηνός κοινοβουλευτικού μας διαλόγου ( Επίκαιρη Ερώτηση με αριθμό 

486/28-2-2021 ) για την κακοκαιρία «Μήδεια» που προκάλεσε σοβαρά προβλήματα 

ηλεκτροδότησης στο Δίκτυο Μέσης και Χαμηλής Τάσης του Διαχειριστή Ελληνικού Δικτύου 

Διανομής Ηλεκτρικής Ενέργειας ( Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε. ) σε πολλές περιοχές της χώρας και δεδομένου 

πως τότε αναμένατε «εντός των επομένων εβδομάδων» την ολοκλήρωση της μελέτης για την 

προτεραιοποίηση των περιοχών για την υπογειοποίηση των εναέριων καλωδίων του 

Δ.Ε.Δ.Δ.Η.Ε., 

Ερωτάσθε :  

1. Η κυβερνητική εντολή της εκπόνησης μελέτης προτεραιοποίησης των περιοχών σε ποιο 

στάδιο βρίσκεται ; Ολοκληρώθηκε η μελέτη ; 

2. Η «βασική προτεραιότητα της κυβέρνησης να ξεκινήσουν οι διαγωνιστικές διαδικασίες, 

για να μπορέσουμε, πράγματι, να ξεκινήσουμε να σκάβουμε και να υπογειοποιούμε 

καλώδια εντός του 2021», όπως χαρακτηριστικά είχατε αναφέρει, θα τηρηθεί ; 

 

Αθήνα, 10 Απριλίου 2021 

Ο ερωτών 

 

Ανδρέας Λοβέρδος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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